


SYNOPSIS  1968. Catherine, Yves and Hervé are 20 years 

old. They are students and they love each other. The revolt in May 

turns their lives upside down. Filled with a sense of communal 

utopia, along with a few friends, they move to an abandoned farm in 

the Lot region. The need for freedom and personal accomplishment 

leads them to make choices that end up taking them separate ways. 

1989. Catherine and Yves’ children are young adults and affront a 

world that has changed profoundly: between the end of Communism 

and the explosion of the AIDS virus, the militant heritage of the 

generation that preceded them has to be updated. 

1968. Catherine, Yves et Hervé ont vingt ans, sont étudiants à Paris et s’aiment. La révolte 

du mois de mai bouleverse leur existence. Gagnés par l’utopie communautaire, ils partent 

avec quelques amis s’installer dans une ferme abandonnée du Lot. L’exigence de liberté et la 

recherche de l’accomplissement individuel les conduisent à faire des choix qui fi nissent par 

les séparer.  1989. Les enfants de Catherine et Yves entrent dans l’âge adulte et affrontent un 

monde qui a profondément changé : entre la fi n du Communisme et l’explosion de l’épidémie 

de sida, l’héritage militant de la génération précédente doit être revisité.
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« In writing and directing this fi lm, 
we tried to explore our past in the 

personal and collective light of who 
we are today. From May 1968 to May 

2007, Born in ’68 takes this famous 
month of May as its starting point to 

better understand the present. »
OLIVIER DUCASTEL & JACQUES MARTINEAU


